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Protokół nr 57.2023 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Protokół nr 57.2023 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 58.2023 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 18 lipca 2023 r. Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa 

i Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska, Komisji Oświaty, Kultury  

i Kultury Fizycznej. Wspólne posiedzenie rozpoczęło się o godz. 07:30, a zakończyło o godz. 08:55 

tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

➢ Radny Dionizy Waszczuk  

➢ Radny Michał Płonka 

➢ Radna Mirosława Sajur  

➢ Radna Monika Paszek  

➢ Radna Sławomira Kuś  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

➢ Radna Danuta Kułaga  

➢ Radna Elżbieta Musiałowska 

➢ Radna Irena Nowak 

➢ Radny Robert Marciniak  

Radny Janusz Hyliński nieobecność usprawiedliwiona niepłatna. 

Na 5 członków komisji 4 obecnych. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

➢ Radna Karolina Jankowska - Grzybek  

➢ Radna Magdalena Konrady  

➢ Radna Ewa Chyła 

Radny Artur Wiatrak oraz Radna Barbara Kempiak nieobecność usprawiedliwiona niepłatna. 

Na 5 członków komisji 3 obecnych. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – burmistrz Zdun, 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  
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- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- INVESTY KACPER GŁAZACZOW - Kacper Głazaczow,  

- Weronika Fabiś - Inspektor ds. planowania przestrzennego, geodezji i gospodarki lokalowej,  

- Paulina Boguszyńska – Inspektor ds. komunalnych.  

 

Pkt. 1. Temat z ramowego planu pracy: Zapoznanie się z realizacją zadań: „Przebudowa 

odkrytego basenu kąpielowego w Zdunach oraz Budowa infrastruktury rekreacyjno-sportowej 

w miejscowości Zduny” - posiedzenie wyjazdowe. 

W dniu 18 lipca 2023 r. członkowie komisji stałych udali się na nowo otwarty basen kąpielowy przy 

ul. Ostrowskiej w Zdunach. Z tematem członków komisji zapoznał Tomasz Chudy, Miłosz Zwierzyk 

oraz Paulina Boguszyńska.  

Obiekt przeszedł gruntowną modernizację. W ramach inwestycji przebudowane zostały niecki 

basenowe. Wzmocniono ściany, spłycono dna uszczelniając je, zamontowano nowy system filtracji 

wody. Wybudowano nowe zaplecza socjalne z szatniami. Jest także boisko do piłki plażowej.  

Przy basenie funkcjonuje zupełnie nowy, bogato wyposażony plac zabaw dla dzieci.  

Szacowany koszt inwestycji to kwota 4.538.000,00 zł, z czego 2.125.000,00 zł pochodziło  

z rządowego programu "Polski Ład".  Basen kąpielowy funkcjonuje 7 dni w tygodniu w godzinach 

od godz. 11:00 do 19:00. 

Cennik biletów jest następujący: 

• dzieci do lat 6 - bezpłatnie (wejście z opiekunem, opiekun zgodnie z cennikiem) 

• dzieci do lat 15 z terenu gminy Zduny – bezpłatnie (za okazaniem legitymacji szkolnej) 

• bilet ulgowy - 5 zł/dzień (dzieci i młodzież szkolna, studenci, emeryci, renciści – za okazaniem 

legitymacji) 

• bilet normalny (osoba dorosła) - 14 zł/dzień 

• osoby niepełnosprawne – bezpłatnie (za okazaniem ważnej legitymacji, opiekun bezpłatnie) 

• bilet rodzinny 2+1 (1 osoba dorosła + 2 dzieci, 2 osoby dorosłe + 1 dziecko) – 15 zł/dzień 

• bilet rodzinny 2+2 lub 1+3 (2 osoby dorosłe + 2 dzieci, 1 osoba dorosła + 3 dzieci) – 20 zł/dzień 

• bilet rodzinny 2+3 (2 osoby dorosłe + 3 dzieci) – 25 zł/dzień 

• karnet miesięczny ulgowy (dzieci i młodzież szkolna, studenci, emeryci, renciści – za okazaniem 

legitymacji) – LIPIEC: 25 zł/m-c, SIERPIEŃ 50 zł/m-c 

• karnet miesięczny normalny – LIPIEC: 40 zł/m-c, SIERPIEŃ 80 zł/m-c 

• bilet grupowy (minimum 15 osób + 1 opiekun) – 3,00 zł/os./dzień 

• osoby posiadające Wielkopolską Kartę Rodziny – bezpłatnie 

Bilety oraz karnety dostępne są do nabycia na terenie basenu kąpielowego w Zdunach. 
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Burmistrz Zdun w uzasadnionych przypadkach może zwolnić z opłat zorganizowaną grupę dzieci i 

młodzieży.  Administratorem obiektu jest: Urząd Miejski w Zdunach. 

Uwag do obiektu nie zgłoszono.  

Pkt. 2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad 

Działając w porozumieniu z przewodniczącymi Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zdunach Radna 

Karolina Jankowska Grzybek otworzyła wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarki, 

Rolnictwa i Budżetu, Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia, Opieki 

Socjalnej i Ochrony Środowiska. 

Na wniosek burmistrza Zdun z dnia 17.07.2023 roku prowadząca obrady wniosła o wykreślnie  

z porządku obrad punktu 3d zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2034, gdyż nie zachodzi na tą chwile konieczność 

podjęcia uchwały w przedmiotowej sprawie.  

Dokonanie zmiany w porządku obrad wymaga bezwzględnej większości głosów ustawowego składu 

Komisji, dlatego prowadząca obrady poddała wniosek pod głosowanie.  

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu  

Głosowano wniosek w sprawie: wniosku burmistrz Zdun z dnia 17-07-2023 r. w sprawie 

wykreślenia z porządku obrad punktu 3d, czyli zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2034 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Głosowano wniosek w sprawie: wniosku burmistrz Zdun z dnia 17-07-2023 r. w sprawie 

wykreślenia z porządku obrad punktu 3d, czyli zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2034 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

BRAK GŁOSU (1): Janusz Hyliński 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Głosowano wniosek w sprawie: wniosku burmistrz Zdun z dnia 17-07-2023 r. w sprawie 

wykreślenie z porządku obrad punktu 3d, czyli zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2034 
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Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (3): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Magdalena Konrady 

NIEOBECNI (2): Barbara Kempiak, Artur Wiatrak 

Innych wniosków do porządku obrad nie wniesiono. Następnie prowadząca obrady przedstawiła 

zmieniony porządek obrad. 

1. Temat z ramowego planu pracy: Zapoznanie się z realizacją zadań: „Przebudowa odkrytego 

basenu kąpielowego w Zdunach oraz Budowa infrastruktury rekreacyjno-sportowej w miejscowości 

Zduny” - posiedzenie wyjazdowe. 

2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zduny, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia celem przekazania zadań w zakresie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

c) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023,  

4. Przyjęcie raportu z wykonania w 2022 roku Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Zduny i efektów jego 

realizacji. 

5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Zmieniony porządek obrad przyjęto bez uwag.  

Pkt. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał 

a) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zduny 

Projekt uchwały przedstawił Kacper Głazaczow, Tomasz Chudy oraz Miłosz Zwierzyk.   

Na dzień komisji rząd planuje nowelizację ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, która wprowadza nowe narzędzie planistyczne – plan ogólny, który ma zastąpić 

obecne studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy i ma być 

uchwalany obligatoryjnie dla całej gminy w randze aktu prawa miejscowego. Plan ogólny będzie 

podstawą m.in. do uchwalania planów miejscowych. Jest to jeden z kamieni milowych w Krajowym 

Planie Odbudowy. Termin wykonania planu ogólnego gminy określono na 2026 rok. Na dzień 

komisji Ustawa jest przekazana do podpisu prezydenta. 

Podkreślono, że przedłożone studium dotyczy tylko terenów obrębu wsi Chachalnia. Prace nad 

studium dla Chachalni rozpoczęły się od przełomu 2020/2021 roku i prowadzone były równolegle  

z pracami nad planem zagospodarowana przestrzennego dla wsi Chachalnia z podziałem na rejon 

https://www.gazetaprawna.pl/tagi/prawo
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wschodni i rejon zachodni. Nastąpiły dwa wyłożenia studium do publicznego wglądu. Zgłoszone 

uwagi, które dotyczyły innych obrębów niż Chachalnia nie mogły być w tym studium rozpatrzone. 

Pierwsze publiczne wyłożenie studium nastąpiło od 17 sierpnia 2022 r. do 14 września 2022 r., 

wówczas złożono 12 uwag do studium, w tym 4 nie uwzględniono. Kolejne wyłożenie studium  

z naniesionymi zmianami odbywało się od 4 maja 2023 roku do 25 maja 2023 roku, wtedy zostały 

złożone 4 uwagi, w tym 2 nie uwzględniono. Wszystkie nieuwzględnione wnioski przez burmistrz 

Zdun znajdują się w załączniku nr 4 do projektu uchwały. Radni teraz zdecydują tylko nad 

nieuwzględnionymi przez burmistrza uwagami, nad pozostałymi wnioskami nie ma potrzeby 

pracować. Przeprowadzono również poszerzone konsultacje nad studium z mieszkańcami Chachalni.  

Do projektu uchwały wniesiono zapytania.  

Radna Danuta Kułaga pytała o przyczyny nieuwzględnienia wniosków dla działek nr 213/4, nr 110 

oraz nr 769/3. 

Kacper Głazaczow podał, że wskazane działki mieszczą się przy ulicach: Sulmierzyckiej, Granicznej, 

Zdunowskiej i Chopina, a głównym powodem nieuwzględnienia tych wniosków dla działek jest 

przeprowadzenie tzw. bilansu terenów przeznaczonych pod zabudowę, który jest jedną  

z ważniejszych analiz, jaką należy wykonać w związku z opracowaniem studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. Bilans trenów, czyli w zależności od tego ilu 

mieszkańców zamieszkuje gminę lub ilu też mieszkańców nowych chce zamieszkać. Należy obliczyć 

zapotrzebowanie na nową zabudowę. W przypadku ulicy Sulmierzyckiej i ulicy Granicznej tam tak 

naprawdę tej zabudowy w sąsiedztwie praktycznie nie ma. Ulica Graniczna jest drogą powiatową 

 i nieszczególnie się prezentuje. A przy ul. Sulmierzyckiej przebiega gazociąg wysokiego ciśnienia  

i nie ma tam możliwości zabudowy wzdłuż gazociągu wysokiego ciśnienia i ta strefa jest rozległa. 

Podobnie w przypadku działek 232/4, 110, 769/3. Generalnie rzecz biorąc w większości wypadków, 

jeżeli ta zabudowa była w jakimś tam większym stopniu na tym obszarze dopuszczona to była 

konsekwencją wydanych decyzji o warunkach zabudowy. Biorąc pod uwagę artykuł 36 i 37 ustawy 

o planowaniu przestrzennym, czyli ewentualne roszczenia z tytułu utraty wartości spadku 

nieruchomości musimy te warunki zabudowy uwzględnić w studium. W przypadku, kiedy tych 

warunków zabudowy nie było to znaczy, że albo właściciel nie wystąpił o te warunki zabudowy albo 

po prostu nie mógł ich dostać i tym bardziej w bilansie terenów działki te się nie znalazły.  

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że nieuwzględnione 2 wnioski przy ul. Granicznej to były wnioski 

deweloperów o zabudowę mieszkaniową. Wnioski te były konsultowane z mieszkańcami na 

rozszerzonych konsultacjach społecznych i mieszkańcy nie wyrazili zgody na powstanie 65 domów 

i burmistrz nie uwzględnił w studium wniosków deweloperów i nie powstanie kolejna wioska 

domków.  
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Burmistrz Zdun Tomasz Chudy dodał, że zgłoszone postulaty mieszkańców Chachalni do studium 

podczas obszernych konsultacji zostały uwzględnione. 

Radna Karolina Jankowska Grzybek pytała czy petycja mieszkańców, którzy obawiali się o 

przesuniecie płotu oraz przydomowej oczyszczalni ścieków została uwzględniona? 

Miłosz Zwierzyk opowiedział, że w tym przypadku chodziło o drogę dojazdową i są wyłączone i to 

uwzględnione będzie w planie zagospodarowania przestrzennego.  

 Kacper Głazaczow dodał, że odbyły się pogłębione konsultacje społeczne na świetlicy wiejskiej  

w Chachalni i wtedy mieszkańcy praktycznie mieli szansę wyrazić tutaj swoje wszystkie problemy, 

obawy i staraliśmy się to wszystko w maksymalny sposób uwzględnić. W dyskusji mieszkańcy 

wyrazili negatywne zdanie na temat tej zabudowy przy ulicach: Granicznej, Sulmierzyckiej czy 

Chopina.  

Innych pytań uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji przewodniczący komisji poddali projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie pod głosowanie.  

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (3): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Magdalena Konrady 

NIEOBECNI (2): Barbara Kempiak, Artur Wiatrak 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zduny. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Janusz Hyliński 
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Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia celem przekazania zadań w zakresie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Iwona Klepacka. Porozumienie będzie polegało na 

dofinansowaniu utworzonej linii nr 12 na trasie Krotoszyn - Zduny - Cieszków - Milicz. 

Koszt utworzenia linii w 2023 r. dla gminy Zduny wynosi 22.825,00 zł i w kolejnych latach koszty 

uzależnione będą od ilości kilometrów w danym miesiącu. Największe koszty ponosi Cieszków i 

Milicz. Ustalone kursy na godz. ok 5:30, aby zdążyć do Milicza na pociąg do Wrocławia i potem po 

7.00, aby dzieci zdążyły na 8.00 do szkoły, a powrót planowany jest po 14.00 i 15:30. Lina nr 12 

uruchomiona będzie od 1 września.  

Pytań, uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji przewodniczący komisji 

poddali projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie.  

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia celem przekazania zadań w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia celem przekazania zadań w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (3): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Magdalena Konrady 

NIEOBECNI (2): Barbara Kempiak, Artur Wiatrak 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia celem przekazania zadań w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Janusz Hyliński 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

c) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023, 
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Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Iwona Klepacka. Mówczyni podała również, że zmiany  

w budżecie są bez wynikowe oraz nie ma również zmian w przedsięwzięciach wprowadzonych  

do WPF w związku z czym nie będzie wywoływany WPF. Radni zgłosili zapytania do projektu 

uchwały. 

Radna Ewa Chyła pytała z czym związane są wydatki w dziale 600 rozdział 60016. 

 Iwona Klepacka odpowiedziała, że wydatki w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, 

dotyczą odszkodowań za nieruchomości przejęte z mocy prawa na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na przebudowie drogi gminnej w miejscowości Perzyce, wartość ustalonych decyzjami 

Starosty Krotoszyńskiego odszkodowań wynosi 36.258,95 zł. 

Miłosz Zwierzyk dodał, że wykup gruntów związany jest z przebudową drogi w Perzycach. 

Inwestycja realizowana jest na zasadzie ZRID to skrót od określenia zezwolenie na realizację 

inwestycji drogowej. Wydawane jest ono w formie decyzji administracyjnej przez właściwego 

wojewodę w stosunku do dróg krajowych i wojewódzkich lub starostę w stosunku do dróg 

powiatowych i gminnych. Wniosek o wydanie decyzji ZRID składa Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad lub właściwy zarządca drogi, w przypadku dróg lokalnych. Z tego względu, 

że droga w Perzycach jest wąska i jest niewystarczająca, aby zmieścić się z przepisami o szerokości 

5 m drogi i ścieżki pieszo rowerową 2,5 m, należało wykupić cześć działek i chodzi o odcinek około 

200 m, gdzie nastąpiły wywłaszczenia gruntów prywatnych i przejęcia pasów działek o szerokości 

od 1 m do 1,5 m. Procedurę wywłaszczenia prowadzi starosta krotoszyński wydając decyzję w ciągu 

30 dni. Jeśli chcemy realizować inwestycje musieliśmy dokonać wykupu tych gruntów. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy dodał, że wywłaszczenia dokonano na podstawie tzw. Specustawy 

drogowej, czyli Ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 roku o szczególnych zasadach przygotowania  

i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych. 

 Radna Ewa Chyła pytała ilu osób fizycznych i ilu osób prawnych dotyczy to wywłaszczenie. 

Iwona Klepacka wyjaśniła, że dotyczy to 6 osób fizycznych oraz 2 osób prawnych. Podała, że kwota 

28.728,00 zł przeznaczona będzie na wykup dla osób fizycznych, a 7.530,95 zł przeznaczona jest na 

odszkodowanie dla osób prawnych. 

Miłosz Zwierzyk dodał, że gmina jest już właścicielem tych działek. 

Radna Ewa Chyła pytała w jaki sposób ustalana była cena wykupu gruntu. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że wyceny gruntu dokonał rzeczoznawca na podstawie 

cen rynkowych i innych wskaźników, oraz nakładów poniesionych na danym gruncie, gdyż w jednym 

z przypadków należy przesunąć płot. 

Miłosz Zwierzyk wskazał, że od wysokości odszkodowań nie wniesiono odwołań czy zażaleń.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

prowadzący obrady poddali projekt uchwały pod głosowanie. 
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Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej  

na rok 2023 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

rok 2023 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (3): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Magdalena Konrady 

NIEOBECNI (2): Barbara Kempiak, Artur Wiatrak 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

rok 2023 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Janusz Hyliński 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

d) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 

2023 – 2034. 

Wykreślono z porządku obrad  

Pkt. 4. Przyjęcie raportu z wykonania w 2022 roku Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Zduny i efektów jego realizacji. 

Raport szczegółowo przedstawił Miłosz Zwierzyk. Radni wnieśli zapytania do raportu. 

Radna Danuta Kułaga pytała w jakiej wysokości i jakie warunki należy spełnić, aby otrzymać 

dofinasowanie z Komisji do organizacji festynu.  

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że należy złożyć wniosek do komisji wraz z opracowanym programem 

profilaktycznym. Przyznana kwota uzależniona jest od posiadanych wolnych środków. Dotychczas 

były to kwoty w granicach do 1000 zł – 1500 zł. 
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Burmistrz Zdun Tomasz Chudy podkreślił, że dofinasowanie festynów z Komisji skierowane  

jest głównie dla osób niepełnoletnich. 

Iwona Klepacka chodzi o to, aby dzieciom i młodym ludziom zapewnić alternatywną formę 

spędzania wolnego czasu. 

Innych pytań, uwag nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady poddali 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu  

Głosowano w sprawie: przyjęcie raportu z wykonania w 2022 roku Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Zduny i efektów jego realizacji. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Głosowano w sprawie: przyjęcie raportu z wykonania w 2022 roku Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Zduny i efektów jego realizacji 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (3): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Magdalena Konrady 

NIEOBECNI (2): Barbara Kempiak, Artur Wiatrak 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Głosowano w sprawie: przyjęcie raportu z wykonania w 2022 roku Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Zduny i efektów jego realizacji 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Janusz Hyliński 

Raport i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

Pkt. 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Prowadząca posiedzenie przypominała, że sesja odbędzie się 26 lipca o godz. 15.30.  
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Członkowie komisji zapoznali się z informacją od Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

o przyznaniu dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Jana Chrzciciela w Zdunach 

 na ratunkowy remont dachu etap cz. IV w kwocie 338.243,55 zł.  

Następnie Tomasz Chudy oraz Miłosz Zwierzyk podali informacje dotyczące wniosków 

 o dofinasowanie: 

- złożono wniosek, do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, o dofinansowanie zdania „Przebudowa 

drogi w Perzycach” na kwotę 6 mln zł, nie ma określonego terminu rozstrzygnięcia, 

- do 31 lipca będziemy składać wniosek do Polskiego Ładu - analizujemy warunki przyznania dotacji,  

- złożono wniosek do Rządowego Fundusz Rozwoju Dróg na przebudowę chodników w Zdunach, 

dotyczy ulic: Polnej, Łacnowowej, Wieczorka i Konstytucji 3 Maja na kwotę 400 tys. zł. Wojewoda 

decyduje jaki % będzie wynosiło przyznane dofinansowanie, a może się wahać od 50% do 80%.  

Cel programu to poprawa bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu, w tym szczególnie 

pieszych w rejonie przejść dla pieszych. 

- w trakcie rozstrzygnięcia jest II przetarg na zadanie „Przebudowa drogi gminnej Baszków – Trzaski 

w gminie Zduny – etap 1”,  

 - w maju złożono wniosek i otrzymano dofinasowanie do programu „Aktywna Tablica” na 2 tablice 

interaktywne - dla SP Zduny i SP Baszków z Ministerstwa Edukacji i Nauki, kwota zadania wynosi 

70 tys. zł, wkład własny gminy wynosi 14 tys. zł.  

- z Programu Odbudowy Zabytków otrzymaliśmy dofinasowanie na „Remont elewacji zabytkowego 

Ratusza w Zdunach” w wysokości 294.000,00 zł oraz za pośrednictwem gminy Parafia 

Rzymskokatolicka p.w. św. Jana Chrzciciela w Zdunach otrzymała dofinasowanie na „Prace 

konserwatorskie i remontowe budynku kościoła w wysokości 875.000,00 zł.  

- złożono wniosek do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego na wyposażenie Starej 

Kaflarni oraz złożono wniosek do MEN o pomoc w sfinansowaniu wydatków niekwalifikowalnych 

w zadaniu termomodernizacja budynku Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Zdunach na kwotę ok 

600 tys. zł, czyli min. drzwi wewnętrzne czy posadzki.  

Radna Ewa Chyła pytała czy chodnik na 1 Maja w Zdunach będzie naprawiany? 

Miłosz Zwierzyk opowiedział, że ul. 1 Maja jest drogą powiatową. Dodał, że remonty chodników  

na drogach powiatowych odbywa się przy współfinansowaniu ze dochodów własnych gminy 

 i własnych dochodów powiatowych, dzieląc się kosztami i bez dofinansowań zewnętrznych. Powiat 

planuje ubieganie się o dofinansowania środków zewnętrznych na kontynuowanie budowy ścieżki 

pieszo rowerowej w Konarzewie. Powiat otrzymał dofinasowanie na budowę ścieżki pieszo 

rowerowej w Chachalni, gdzie gmina Zduny również współfinansowała to zadanie. Oprócz 

chodników przy ul. 1 Maja w gorszym stanie są chodniki przy drodze powiatowej  

przy ul. Ostrowskiej.  
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Radna Karolina Jankowska Grzybek wniosła zapytanie o budowę chodników na ul. Kopernika  

w Zdunach. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że wniosek o budowę chodnika na ul. Kopernika jest 

już gotowy, szukamy programów, aby otrzymać dofinansowanie na realizacje zadania,  

gdyż z własnych środków gmina nie jest w stanie zrealizować zadania. 

Radna Monika Paszek zwróciła uwagę na zły stan chodników na ul. Sieniutowej w Zdunach. 

Miłosz Zwierzyk opowiedział, że na ul. Sieniutowej jest odcinek chodnika zdewastowany oraz 

potrzeb w zakresie naprawy chodników na terenie gminy jest dużo.  

Radny Robert Marciniak pytał, dlaczego posiadacze Wielkopolskiej Karty Rodziny bezpłatnie 

korzystają z basenu. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wyjaśnił, że gmina jakiś czas temu stała się partnerem Wielkopolskiej 

Karty Rodziny i to promocja tej karty. Takie zwolnienia były już przed pandemią. WKR skierowana 

jest dla rodzin z województwa wielkopolskiego, które mają lub kiedykolwiek miały na utrzymaniu 

łącznie przynajmniej troje dzieci. Wielkopolska Karta Rodziny zapewnia rodzinom wielodzietnym 

korzystanie na preferencyjnych warunkach z katalogu oferty kulturalnej, oświatowej, rekreacyjnej  

i transportowej poprzez system zniżek wprowadzony przez podmioty przystępujące do Programu 

„Wielkopolska Karta Rodziny”. Wniosek o WKP można złożyć w MGOPS w Zdunach.  

Innych pytań, uwag nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad prowadzącą zamknęła 

wspólne obrady komisji.  

Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 

 

Przygotowała:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM  
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Opinia nr 392/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 392/2023 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 392/2023 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 18 lipca 2023 roku 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

dotycząca projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Zduny 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa  

i Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 4 głosach „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

 i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 

Przewodniczącej Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś  

 

Za-ca Przewodniczącego Komisji ZOSiOŚ 

mgr Robert Marciniak  
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Opinia nr 393/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 393/2023 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 393/2023 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 18 lipca 2023 roku 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

dotycząca projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia celem 

przekazania zadań w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa  

i Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 4 głosach „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

 i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 

Przewodniczącej Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś  

 

Za-ca Przewodniczącego Komisji ZOSiOŚ 

mgr Robert Marciniak  
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Opinia nr 394/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 394/2023 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 394/2023 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 18 lipca 2023 roku 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa 

 i Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 4 głosach „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

 i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 

Przewodniczącej Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś  

 

Za-ca Przewodniczącego Komisji ZOSiOŚ 

mgr Robert Marciniak  
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Opinia nr 395/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Opinia nr 395/2023 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Opinia nr 395/2023 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

z dnia 18 lipca 2023 roku 

(wspólne posiedzenie Komisji) 

dotycząca przyjęcie raportu z wykonania w 2022 roku Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Zduny i efektów jego realizacji. 

Po zapoznaniu się z raportem członkowie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej, uznały zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała raport  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała raport w 

przedmiotowej sprawie – 4 głosach „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała raport  

w przedmiotowej sprawie – 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 

Przewodniczącej Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś  

 

Za-ca Przewodniczącego Komisji ZOSiOŚ 

mgr Robert Marciniak  

 


